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Orașul Comarnic cauta soluția legala pentru a introduce vinieta pentru masinile

înmatriculate în Bucuresti si Ilfov

Primarul orasului Comarnic, Sorin Popa, spune ca ideea introducerii vinietelor pentru masinile

înmatriculate în Bucuresti si Ilfov i se pare buna, dar nu are cum sa ia el aceasta masura. Edilul anunta ca

va discuta cu specialistii pentru a vedea daca exista posibilitatea introducerii vinietelor.

Primarul orasului Comarnic, Sorin Popa, a declarat, miercuri, corespondentului MEDIAFAX, ca localitatea este la

fel de poluata ca si Bucurestiul, în momente de vârf, în concedii si vacante.

Masinile formeaza, în Comarnic, cozi pe kilometri întregi, vara si iarna, spre Valea Prahovei.

Tocmai de aceea, Popa considera ca o taxa pentru masinile înmatriculate în Bucuresti si Ilfov „nu e o ideea rea”.

„E la fel de poluat (Comarnic n.r.) ca si Bucurestiul, în momente de vârf, în concedii si vacante. Nu am pe ce pune

taxa, deocamdata. Trebuie gasita o cale legala. Hotarârea nu are cum sa fie data de Consiliul Local pentru ca DN1

apartine CNAIR. Mi-ar placea sa-mi consolideze bugetul aceasta taxa. Ideea nu e rea, trebuie gasita calea legala

însa”, a declarat Sorin Popa.

Potrivit acestuia, în urmatoarele zile va discuta cu aparatul de specialitate pentru a vedea daca se gaseste o solutie

pentru introducerea acestei taxe.
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